
Zápis z členské volební schůze ZO Exotáři Východní Čechy 

konané dne 25.3.2023 v restauraci U letců v Hradci Králové. 

 

Program: 

1) Zahájení, přivítání účastníků – Vojtěch 

2) Zpráva o hospodaření za rok 2022 – Rulík 

3) Zpráva kontrolní komise – Flekač 

4) Volba členů návrhové komise – Vojtěch 

5) Volba členů volební komise – Vojtěch 

6)  Volby nových členů výboru a KK ZO Exotáři... na období 2023-27 - předseda volební komise 

7)  Návrh kandidátů do ÚOK CHOEP za Exotáře Východní Čechy – předseda volební komise 

8) Informace o stavu tvorby „Pozitivních listů“ v EU  - Potůček 

9) Informace o dotaci a dalších plánech činnosti – Vojtěch, Stejskal 

10) Ohlédnutí za výletem na Bali – Voborník,  účastníci zájezdu 

11) Slaats, držáky bidel, trička, vizitky- Vojtěch 

12) Diskuse – návrhy, kritika 

13) Závěr - Vojtěch 

 

1.  Předseda Jiří Vojtěch zahájil v 16,00 hod. volební členskou schůzi a přivítal přítomné členy. 

2. Hospodář František Rulík přednesl zprávu o hospodaření spolku za uplynulé období r. 2022. Pokladna 

měla zůstatek 20.351 Kč, na účtu 34.297 Kč, celkem 54.648 Kč. 

3. Předseda kontrolní komise Aleš Flekač přednesl zprávu kontrolní komise, ve které představil návrhy na 

úpravu struktury zprávy o hospodaření na letošní rok. Zároveň oznámil, že na dnešní schůzi je přítomno 

28 ze 48 členů, jsme usnášení schopni.  

 

4. Jiří Vojtěch provedl volbu členů návrhové komise. Navrženi jsou: Pavel Dobiáš, Jiří Dušánek, Miloš Petr 

Pavel Dobiáš hlasování: 27–0–1 (pro–proti–zdržel se) 

Jiří Dušánek hlasování: 27–0–1 

Miloš Petr hlasování: 27–0–1 

Předsedou je zvolen: Pavel Dobiáš 

 



5. Jiří Vojtěch provedl volbu členů volební komise. Navrženi jsou: Hana Kratochvílová, Arnošt Solař, 

Miloslava Ducháčová 

Hana Kratochvílová hlasování: 27–0–1  (pro–proti–zdržel se) 

Arnošt Solař hlasování: 27–0–1 

Miloslava Ducháčová hlasování: 27–0–1 

Předsedkyní je zvolena: Hana Kratochvílová 

 

6. Předsedkyně volební komise představuje staronové členy výboru, kteří chtějí pokračovat ve výboru. 

Jsou jimi: Jiří Vojtěch – jako předseda, Jiří Stejskal – jako jednatel, František Rulík – jako pokladník. Na 

doplnění výboru kandiduje Jan Holan – jako člen výboru.   

Předsedkyně volební komise dává hlasovat o každém jménu samostatně.     

Jiří Vojtěch hlasování: 27–0–1 (pro–proti–zdržel se) 

Jiří Stejskal hlasování: 27–0–1     

František Rulík hlasování: 27–0–1   

Jan Holan hlasování: 27–0–1   

Předsedkyně volební komise představuje staronové členy KK, kteří chtějí pokračovat v KK. Jsou jimi: 

Aleš Flekač – jako předseda KK, Martin Voborník a Jiří Mach H.K – jako členové KK. 

Předsedkyně volební komise dává hlasovat o každém jménu samostatně              

Aleš Flekač hlasování: 27–0–1 

Martin Voborník hlasování: 27–0–1 

Jiří Mach H.K. hlasování: 27–0–1 

7. Předsedkyně volební komise  vyzívá členy ke kandidatuře do ÚOK CHOEP na období let 2023-2027 a 

navrhuje nominovat současného předsedu ÚOK Martina Kabáta jako kandidáta za Exotáře Východní 

Čechy. Do ÚOK CHOEP podává kandidaturu Jiří Stejskal a Jiří Vojtěch 

Předsedkyně volební komise dává hlasovat o každém jménu samostatně              

Jiří Vojtěch hlasování: 27–0–1 

Jiří Stejskal hlasování: 27–0–1 

Martin Kabát hlasování: 28–0–0 

Jiří Vojtěch ukončuje volby do výboru ZO, KK a nominace do ÚOK. 

8. Jan Potůček informuje ZO o průběhu „Kulatého stolu“ v poslanecké sněmovně ze dne 13.3.23 kterého 

se účastnil. Zároveň informuje o průběhu uplatňování pozitivních seznamů v ostatních státech EU. 

Ohledně tohoto tématu se otevřela široká diskuse. Aleš Flekač navrhuje, abychom vypracovali 

protiargumenty organizací propagujících pozitivní seznamy a zákaz soukromých chovů. 

9. Jiří Vojtěch a Jiří Stejskal informují o stavu žádosti o dotaci na výstavní fundus. Dotace je přislíbena 

hejtmanem pardubického kraje. Definitivní rozhodnutí o výši dotace padne na jednání krajské komise 

dne 27.3.2023. O dotaci požádáme i město Pardubice na společné schůzce s primátorem dne 20.4.23. 

 

10. Účastníci zájezdu na Bali informují ostatní členy ZO o zážitcích a celém průběhu při promítání fotografií 

Martinem Voborníkem. 



11. Jiří Vojtěch informuje o probíhajícím výdeji krmení Slaats, o držácích bidel, připravených k prodeji. 

12. Diskuse probíhala průběžně k jednotlivým tématům. Nejbližším termínem společného setkání je účast 

na přednáškách v Jirnech, které pořádá KPEP. Další naší akcí bude výlet na Moravu ve dnech 15.-

16.4.23 za přáteli chovateli a do ZOO Bošovice. 

13. Jiří Vojtěch poděkoval všem zúčastněným za účast, náměty k činnosti a v 19,15 hod. ukončil schůzi. 

 

Zapsal: 

 Tomáš Strachota 

 

Ověřil:  

Jiří Stejskal        a     Jiří Vojtěch 

 

 

 

 


